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Op te bergen 
in de band van 
30 januari 2013 
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de statenadviseur mede te delen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Omgevingsbeleid 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 9  januari 2013 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid 
 
Woensdag 9 januari 2013 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 9 januari 2013 (deze vergadering) is 
als bijlage opgenomen bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:  
A. Huizing (voorzitter) 
Mevrouw M. Bakker (PvdA) 
H. Beerda (PvdA) 
A.A.P.M. van Berkel (PVV) 
J.A. van Dalen (D66, vv. mevrouw Van der Tol) 
D.B. Dijkstra (CDA) 
mevrouw G.M. van Dinteren (GroenLinks) 
H.R. Hornstra (PvdA) 
J.N. Kuipers (GroenLinks) 
F.W. van Lookeren Campagne (D66) 
mevrouw W.M. Meeuwissen-Dekker (VVD)  
J.M.L. van Middelaar (SP) 
mevrouw L.A. Smits (SP) 
J.L. Stel (VVD) 
mevouw M. Stijkel-Kuijpers (ChristenUnie) 
A. Timmerman (VVD) 
mevrouw M.C.J. van der Tol (D66) 
A. Vorenkamp (PVV) 
Th.J. Wijbenga (CDA) 
 
mevrouw R. Veenstra, statenadviseur 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
Mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 
R. Munniksma (PvdA) 
H. Brink (VVD) 
 

Afwezig: 
R. Fokkens  (PvdA) 
J.A. van Berkum (CU) 
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1. Opening 
 
2. Vaststelling van de agenda 
Opmerking voorzitter: Windenergie wordt behandeld bij de lijst ingekomen stukken. 
 
Agenda wordt conform vastgesteld. 

 
 
3. Samenvatting vergadering 28 november 2012 en de lijst van toezeggingen 
Samenvatting wordt conform vastgesteld. 
 
Toezeggingen: 
Korte termijn 
Toezegging 1. brief Smalbroek/Lheebroek 14 juni 2012, beantwoord bij memo van 4 december. 
Toezegging 2. ligplaatsen besluit, beantwoord bij brief Lis A.1 
Toezegging 3. regiovisie, vraag is uitgezet bij de regiovisie, gedeputeerde Munniksma geeft aan dat er 
nog geen actuele informatie is op dit moment  
Toezegging 4. OV chipkaart, CDA heeft een aantal mails doorgestuurd naar gedeputeerde Brink  
Gedeputeerde Brink zegt het volgende toe: er komt een antwoord via een memo. 
Toezegging 5. biovergisting, gedeputeerde Brink heeft gebeld. Het is een zaak van de gemeente, 
communicatie heeft hun aandacht. 
Toezegging 10. korte afstands radio (KAR) gedeputeerde Brink zegt het volgende toe: er komt op 
korte termijn een memo 
Toezegging 12. Vitaal platteland, PvdA vraagt of de kaderstellende notitie nog komt in februari  
Gedeputeerde Munniksma zegt het volgende toe: Het is krap maar er wordt geprobeerd de planning 
te halen, de griffie wordt over de planning geïnformeerd. 
 
De PvdA vraagt aan de voorzitter of er inmiddels overleg is geweest over de afhandeling van brieven 
die in handen van GS worden gesteld. De voorzitter geeft aan nog niet te hebben geïnformeerd maar 
dit alsnog zal doen. 
 
Lange termijn 
Toezegging 1. Gedeputeerde Munniksma zegt het volgende toe: Het rapport bedrijventerreinen komt 
in februari op de agenda van de commissie OGB 
Toezegging 2. Bio based economy is overgezet naar commissie C&E 
Toezegging 3a. stand van zaken Erica-Ter Apel, memo ontvangen d.d. 8 januari,  
Toezegging 4. rapport SER, brief naar commissie B&F d.d. 7 november 
Toezegging 5. gebiedsvisie windenergie, is ontvangen en wordt na inspraakronde verder behandeld 
en op de agenda gezet (NB: wordt agenda van maart) 
 
Motie 2012-04. complementaire doelen Natura 2000, beantwoord bij brief van 12 december 
Motie 2012-17. verduurzaming voertuigen in Drenthe. 
Gedeputeerde Klip zegt het volgende toe: Er aan wordt aan gewerkt door de ambtelijke organisatie. 
Aan de griffie wordt doorgegeven wanneer het onderwerp ingepland kan worden in de agenda van de 
commissie. 
Motie 2012-20. aanbestedingsvoordeel N33,  brief van 29 november geeft volgens PvdA nog niet vol-
doende antwoordt. Gedeputeerde Brink geeft aan bereid te zijn de acties te delen met de commissie 
eind deze maand houdt de RWS een bijeenkomst, voorstel dit te combineren.  
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4. Ingekomen stukken 
Lis A.1 brief van 29 november over ligplaatsenbesluit. De PvdA vraagt of er ook voorwaarden zijn 
gemaakt bij de panden die zijn overgedragen aan DBF . Gedeputeerde Brink geeft aan dat er geen 
aanleiding is te denken dat er gehandeld wordt in strijd met de afspraken met DBF. CDA geeft aan dat 
er best nog wel een aantal leerpunten zijn o.a. sturing op de kwaliteitseisen bij de subsidieverorde-
ning. 
Lis A.14, brief REV, aandacht voor de uitnodigingen die hier in staan. 
Lis A.12, voorstel dit over te dragen naar de LIS van B&F ivm de financiele aspecten en risico’s.  
Lis A16, Ontwerp-Gebiedsvisie windenergie Drenthe, voorstel inspraakreacties af te wachten en dan 
op de agenda te plaatsen 
B.1, Biovergister in handen stellen GS, tevens op 8 januari reactie ontvangen van GS op schriftelijke 
vragen D’66 mbt biovergister Klinkenvier. 
 
 
5. Rondvraag 
De SP heeft een vraag over spoorlijn Arriva; Emmen-Zwolle, machinist door een rood sein gereden 
had een ongeluk kunnen veroorzaken. Kan zijn door onvoldoende kennis van machinist op het traject. 
Vraag aan gedeputeerde Brink, heeft hij kennis hiervan en is hierover gesproken met Arriva. Kan er 
antwoord komen in een memo op de vragen: hoe wordt veiligheid gegarandeerd door Arriva en in 
hoeverre het huidige reisschema hierin een rol speelt.  
 
Gedeputeerde Brink: Er is intensief overleg met Arriva, over de concessie, tijdschema, de stand van 
zaken en hoe zaken door Arriva opgelost worden. 
Na een dergelijk ongeval vindt er een onderzoek plaats door betrokken partijen. Ieder incident is er 
inderdaad een teveel. Gedeputeerde Brink geeft aan het volste vertrouwen in de vervoerder Arriva te 
hebben en ook uit onderzoek is gebleken dat ze het goed doen. Dit moet gezien worden als een inci-
dent.  
 
 
6. IPO-, SNN- en EU- aangelegenheden 
IPO:  
Vraag PvdA: met betrekking tot Gebiedsvisie windenergie zijn er afspraken gemaakt over de verde-
ling. Zijn er vanuit het Rijk inmiddels definitief afspraken gemaakt? 
 
Gedeputeerde Munniksma: Het IPO-bestuur heeft een besluit genomen, in december is er een be-
stuurlijk overleg geweest met beide ministeries. Het bestuurlijk overleg gaat voortgezet worden in de 
3e week van januari. Dan pas wordt het duidelijk of Rijk instemt met het voorstel van het IPO.   
De commissie wordt door de gedeputeerde op de hoogte gehouden over de voortgang. 
 
SNN: ingekomen stukken B.3 t/m 7 worden bij dit agendapunt betrokken. 
Geen opmerkingen 
 
EU- aangelegenheden 
Geen opmerkingen 
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Statenstukken/brieven 
 
7. Brief van het college van Gedeputeerde Staten van 27 november 2012; 
 Verlenging OV-concessie Groningen-Drenthe 
 
Samenvattende reactie van de fracties 
De fracties ondersteunen de verlenging van de concessie. Een aantal fracties had graag vooraf geïn-
formeerd willen worden maar stemt wel in met de verlenging. De meeste fracties willen wel bij een 
volgende concessie op tijd bij het vervolgproces betrokken worden en vaker een discussie over wat 
men met het openbaar vervoer wil. De fracties vragen aan gedeputeerde Brink om een tijdsplanning. 
Ook willen de fracties graag weten hoe het er nu financieel voor staat met het OV-bureau. 
 
De reactie van het college van GS wordt op hoofdlijnen als volgt verwoord: 
Gedeputeerde Brink bedankt de commissie voor de brede steun aan de verlenging van de concessie. 
Deelt de mening van de commissie om in de toekomst, in het kader van een nieuwe concessie, de 
commissie breed mee te nemen. Hoofdzaak is een goed hoogwaardig vervoer. 
Nu voldoende tijd om te kijken wat we willen in de nieuwe periode vanaf 2018.  Verder speelt de ont-
wikkelingen van het stoppen met de Tram in Groningen mee. Dit is het moment om te kijken hoe we 
op deze nieuwe ontwikkelingen in kunnen spelen. Qbuzz denkt hier actief in mee. Binnen de huidige 
concessie is dan ook voldoende ruimte voor innovatieve ideeën. 
 
Financiële stand van zaken  
Voor 2012  komt er nog wel een verschil uit de jaarrekening van 2011 (onjuiste indexering) die ver-
werkt gaat worden in de jaarrekening van 2012, ook met dit verschil uit 2011 wordt 2012 nog positief. 
Voor 2013 wordt een positief resultaat verwacht die ligt tussen de twee en drie miljoen. 
 
Klachten bij het OV-bureau over wijziging in de dienstregeling zijn de helft in vergelijking met de wijzi-
ging van de vorige dienstregeling die minder ingrijpend was. Er wordt getracht actief knelpunten weg 
te nemen.  
Gedeputeerde Brink zegt toe: Er wordt een breed traject ingezet. De commissie krijgt een soort van 
tijdsplan en er worden deskundigen ingeschakeld met eventueel een excursie. Progamma Van Eisen 
komt zo wie zo in de commissie en uit die discussie komt dan de aanbesteding.  
 
 
De voorzitter concludeert: 
Er is brede steun voor verlenging van de concessie 
Suggestie aan Gedeputeerde Staten om de commissie breed mee nemen in de voorbereiding van de 
volgende concessie en hierbij een tijdsplanning aan te geven en eventueel deskundigen hierbij te 
raadplegen wordt overgenomen. Ook wordt door GS een informatieve bijeenkomst georganiseerd. 
 
 
8. Mededelingen 
1. Commissie OGB is uitgenodigd voor het bijwonen van de vergadering van de commissie  

B&F op 23 januari a.s. ivm agendapunt: Fusie waterschappen  
2. Voorstel voor een presentatie van Bernard Hanskamp, presentatie van zijn boek: Bewogen  

Ruimte 
3. Gedeputeerde Brink: Dagelijks bestuur SNN heeft per 1 april een nieuwe directeur benoemd:  

dhr. van der Sluis.. 
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9. Sluiting 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 13 februari 2013. 
 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid van 13 februari 2013, 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 , statenadviseur 
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Toezeggingenlijst Statencommissie Omgevingsbeleid, stand van zaken 9 januari 2013  
        
Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van Zaken 

Korte termijn Toezeggingen 

1. Doelgroepenbeleid aanbeste-
dingen Regiovisie 

Gedeputeerde Munniksma zegt toe dat hij zal rapporteren 
over de resultaten van het doelgroepenbeleid bij aanbeste-
dingen in het kader van de Regiovisie. 
 
9/1/2013 Gedeputeerde Munniksma geeft aan dat de vraag 
is uitgezet bij de Regiovisie, op dit moment is er nog geen 
actuele informatie 

19.9.2012 
 
 
 
 
 

19.12.2012
 
 
 
 
 

√ Beantwoord bij brief van 30-01-2013 

2. OV-chipkaarten Gedeputeerde Brink zegt toe dat hij zal nagaan of het juist is 
dat er soms verkeerde bedragen worden afgeschreven van 
OV-chipkaarten en of het onnodig lastig is om deze bedragen 
terug te vorderen. 
31/10 mondelinge toelichting door de heer Brink, GPS-
systeem bij omleidingen en menselijke fouten bij invoeren 
van een ritten zorgt voor verkeerde afschrijvingen toch gaat 
98% goed. Gedeputeerde Brink zegt toe 
Gaat nogmaals aandacht voor deze problematiek vragen en 
bespreekt dit met het OV-bureau. 
28/11: bij navraag van de heer Brink bij het OV-bureau, geeft 
deze aan dat het probleem niet speelt/bekend is 
9/1/2013 gedeputeerde Brink zegt toe er komt een antwoord 
via een memo 

19.9.2012 19.12.2012  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De CDA, gaat de heer Brink een aantal 
mails doorsturen waaruit blijkt dat het wel 
degelijk een probleem is 
 

3. (PS 14/11) Natuurbeleid Gedeputeerde Munniksma zegt toe wederom met de com-
missie in discussie te gaan over het oppakken van vervallen 
Rijkstaken (natuurbeleid) 

14.11.2012 14.02.2013  

4. (PS 14/11) Instrument Drentse 
maat 

Gedeputeerde Munniksma zegt toe om het instrument Drent-
se maat niet alleen bij natuur maar ook bij landbouwstructuur 
versterking te betrekken 

14.11.2012 14.02.2013  
 
 

5. (PS 14/11) Aanbestedingen Gedeputeerde Brink zegt toe, in het eerste kwartaal 2013 
een overzicht naar de staten te sturen van de resultaten van 
de provinciale aanbestedingen in de laatste twee jaar 

14.11.2012 31.03.2013  



Versie 1 februari 2013 2 

6. (PS 14/11) Bereikbaarheid 
platteland 

Gedeputeerde Brink zegt toe OV platteland/bereikbaarheid 
mee te nemen in de kaderstellende nota Vitaal Platteland. 
 

14.11.2012 14.02.2012  

7. (PS 14/11) korte afstands radio 
(KAR)  

Gedeputeerde Brink zegt toe begin januari 2013 terug te 
zullen komen op de ‘groene golf’ voor hulpverleningsdiensten 
 
9/1/2013 Gedeputeerde Brink zegt toe: Er komt op korte 
termijn een memo  
 

14.11.2012 
 
 
 
 

09.01.2013  

8. (PS 14/11) Isoleren van ge-
bouwen 

Gedeputeerde Klip zegt toe dat de staten binnen afzienbare 
tijd een schrijven ontvangen over de resultaten van het isole-
ren van gebouwen (100.000 woningenplan) 
 

14.11.2012 14.02.2013  

9. (PS 14/11) Vitaal platteland Gedeputeerde Munniksma zegt toe een kaderstellende nota 
Vitaal platteland op te stellen en naar de staten te sturen die 
voor 13 februari 2013 in de Statencommissie geagendeerd 
kan worden, In de kadernota zal het Openbaar Vervoer in het 
landelijk gebied worden mee genomen. 
 
9/1/2013 Gedeputeerde Munnksma zegt toe het wordt krap 
maar de griffie wordt geïnformeerd over de planning van de 
kaderstellende nota voor de agenda van februari 
 

14.11.2012 13.02.2013  

10. (PS 14/11 ) Bedrijvigheid Gedeputeerde Munniksma zegt toe dat in het  ‘ ambtenaren’ 
handboek voor kernwaarden de term bedrijvigheid zal wor-
den opgenomen (omgevingsvisie) 
 

14.11.2012 14.02.2013  

11. (PS 14/11) Regionale woning-
bouw 

Gedeputeerde Munniksma zegt toe dat de woningbouwvisies 
begin 2013 naar de staten worden toegezonden 
 

14.11.2012 14.02.2013  

12.  Gebiedsvisie Windenergie Gedeputeerde Munniksma zegt toe: de commissie wordt op 
de hoogte gehouden over de voortgang tussen het IPO en 
het Rijk 
 
 
 
 

09.01.2013 09.04.2013  
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Lange termijn Toezeggingen 

1. Bedrijventerreinen in de Re-
gio Assen-Groningen 

Gedeputeerde Haarsma zegt toe Provinciale Staten te be-
trekken bij de voortgang van de bedrijventerreinen in de Re-
gio Assen-Groningen. 
 
(overgenomen door gedeputeerde Munniksma) 
 
Gedeputeerde Munniksma verwacht een rapport rond 
bedrijventerreinen voor het einde van het jaar. Het kan in 
december of januari 2013 in de Staten worden voorgelegd. 
 
9/1/2013 gedeputeerde Munniksma zegt toe: het rapport 
bedrijventerreinen komt in februari op de agenda van de 
commissie 
 
 

25-11-2009  31.01.2013 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
13.02.2013 
 

OGB 09.02.2011: Gedeputeerde Haars-
ma zegt toe dat de commissie hier 
z.s.m. een brief over ontvangt. 
OGB: 21.09 2011: het traject loopt bin-
nen de Regiovisie. N.a.w. niet meer in 
2011 afgerond. 
OGB 30.11.2011: De gedeputeerden 
RO en Wonen zijn gemandateerd om te 
komen met een bijstelling v.w.b. de 
bouwopgave waaronder begrepen die 
van de bedrijventerreinen. 
OGB 22.02.2012 De gedeputeerde geeft 
aan dat er formele stukken komen. 
√ Brief van 30-01-2013 

2. Resultaten DEO Gedeputeerde Klip zegt toe: dat PS elk jaar een terugkoppe-
ling krijgt van de resultaten van de DEO. 
 

11-01-2012 31-01-2013 √ Memo van 8 januari 2013 LIS.A. 

3. Evaluatie AFLO nieuwe stijl Als in de Statenvergadering van 10 oktober 2012 wordt beslo-
ten de AFLO nieuwe Stijl te starten, zal deze rond de zomer 
van 2014 geëvalueerd worden. 
 

19.09.2012 23.09.2014  

4. (PS 14/11) Agro deal Noord-
Nederland 

Gedeputeerde Munniksma zegt toe dat zodra er meer over 
het initiatief bekend is (Agro deal Noord Nederland) is er te-
rugkoppeling komt in de staten 
 

14.11.2012 14.05-2013  

5.  Gebiedsvisie Windenergie Gedeputeerde Munniksma zegt toe:de commissie wordt op de 
hoogte gehouden over de voortgang tussen het IPO en het 
Rijk 
 

09.01.2013 09.04.2013  

6. OV-concessie (nieuw 2018) Gedeputeerde Brink zegt toe: Er wordt een breed traject inge-
zet. De commissie krijgt een tijdsplan en er worden deskundi-
gen ingeschakeld eventueel met een excursie. PVE komt in 
ieder geval in de commissie. 
 
 

09.01.2013 09.01.2017  
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M 2012-17; Verduurzaming  
voertuigen in Drenthe 

Het college van GS op te dragen een Energie Impuls voor 
het rijden op duurzame brandstoffen te realiseren, in te pas-
sen in het programma Klimaat en Energie of financiering via 
derden, met een maximum budget van € 500.000,- voor een 
periode van drie jaar, waarbij het uitgangspunt is een reduc-
tie van maximaal 50% van de ombouwkosten voor de auto-
bezitter, 
 
9/1/2013 gedeputeerde Klip zegt toe: Er wordt aan gewerkt 
aan de griffie wordt doorgegeven wanneer het onderwerp 
ingepland kan worden op de agenda van de commissie 
 

14.11.2012   

M2012-20; Aanbestedingsvoordeel 
N33  

Dragen het college op; 
-om in overleg te treden met Rijkswaterstaat, de uitvoerende 
aannemer, de provincie Groningen en de deelnemende ge-
meenten om voorstellen uit te werken om besparingen bin-
nen het ontwerp en tijdens de uitvoering, te herinvesteren in 
verbeteringen op het gebied van milieu9geluid) landschap 
(inpassing0 of anderszins in en om de verdubbelde aanleg 
van de N33, binnen de grenzen van contractuele mogelijkhe-
den; 
-bij de definitieve afrekening van de verdubbeling het dan 
resterende Drentse del van het aanbestedingsvoordeel te 
laten terugvloeien naar de algemene reserve; 
-er bij het Rijk op aan te dringen het rijksdeel niet terug te 
laten vloeien naar het Rijk; 
Over de hierboven genoemde drie punten uiterlijk in januari 
2013 aan de provinciale staten te rapporteren en met PS te 
overleggen, zodat bij de uitvoering van het werk rekening kan 
worden gehouden met de uitkomsten. 
 
9/1/2013 Gedeputeerde Brink zegt toe: bereid zijn acties te 
delen met de commissie, Eind deze maand houdt de RWS 
een bijeenkomst, voorstel is om dit te combineren, 

14.11.2012  Brief 29 november 2012, geeft nog on-
voldoende antwoord 

 




